
 

Rødovre januar 2017.  

 

Høringssvar vedrørende kvalitetsstandarder i Rødovre kommune 2017.  

 

 

Rødovre handicapråd har med stor interesse læst sagen, som er af stor betydning for 

borgerne. 

Det er godt at samlingen er blevet udvidet med BPA med mere. Dette giver mening, når 

man taler om sammenhæng og én indgang. Det er godt. 

Man kan bekymre sig om, at standarderne måske er blevet for regnearksorienteret. Ifald, 

må det ikke gå ud over Rødovre Kommunes smidige sagsbehandling. 

Det er væsentligt, at ydelserne ikke opgøres i tid, men i konkrete aktiviteter efter borgerens 

behov. 

Opfyldelse af alle nævnte kvalitetsmål vedrørende de forskellige opgaver er afgørende for 

borgerens positive oplevelse af indsatsen. Den skal udføres af faste grupper af hjælpere, 

som betyder meget for borgerens mulighed for at være tryg. 

Ved at bistå med hjælp til at flytte til en ældre- og handicapegnet visitations bolig kunne 

kommunens ekspertise på området yde bedre hjælp, når en borger har behov for flytning 

for at bevare sit funktionsniveau i eget hjem – i særlige tilfælde med mindre hjælp, såfremt 

boligens størrelse og dens beliggenhed giver bedre muligheder for at bevæge sig på egen 

hånd. På dette område kunne kommunens bestræbelser på at opfylde kvalitetsmålene 

fremover forbedres væsentligt.  

 

På Rødovre handicapråds vegne! 

 

Med venlig hilsen 

  Torben B. Andersen – formand for Rødovre handicapråd. 


